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iBATIS in Action shows Java developers how to tackle the problem of data persistence
using the elegant iBATIS framework. iBATIS helps developers solve the problem of
connecting - or mapping - relational databases to object-oriented code. An extensive
running example presents reusable iBATIS patterns and common solutions. The
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sample application shows where iBATIS fits in a typical web application as well as how
iBATIS integrates with other popular frameworks like Struts. iBATIS in Action focuses
on solving existing problems without introducing new ones. In addition to showing
what iBATIS does, iBATIS in Action also shows how iBATIS solves problems. Readers
explore the driving design philosophy behind iBATIS as presented by iBATIS creator
Clinton Begin.
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-----------------------------
其实还是hibernate开发起来更快。

-----------------------------
带着问题来读，发现给的答案很少。这本书中讲的最佳实践其实也很少，比较失望

-----------------------------
写的不错的一本书，但是写的不是很深入

-----------------------------
为数不多除官方文档以为唯一一本，当年是在中关村图书馆看完，知识点较全。

-----------------------------
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书评

由于iBATIS方面的书本来就不多（这是我除了官方文档外找到的唯一一本），使这本书
无疑是学习iBATIS不二的选择。而这本书本身也是不错的，囊括了几乎所有的iBATIS的
知识点。很适合作为iBATIS的入门和参考书籍。
我读这本书的时候并没接触过iBATIS相关的知识，但凭借本身...  
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